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Algemene vergadering SAR dd 15/06/2015 

Aanwezig : Verheyen Joan, Govaerts Godelieve,  Leestmans Leen, Donkers Frans, Sels Maria, 
Van Massenhoven Elvire, Van Otten Josée, Lauwers Maria, Maes Eddy, Naegels Loes, 
Jonghbloet Cinne, Heyns Leo, Geerts Vera, Verdick Diane, Beyens Rita,Broeckx Rosette, 
Swerts Luc, Matheussen Marie-josé, Leysen Annie, Huybrechts Tania, Wim Gilis; 
 
Verontschuldigd : Van Mechelen Frans, Quadflieg Elly, Appels Josée, Van den Borne 
José,Peeters Emma; 
 
1. Verwelkoming. 
 
2. Goedkeuring verslag A.V. dd° 23/03/2015 + verwelkoming nieuwe leden. 
 
3.Toelichting stand van zaken bouwprojecten en ruimtelijke ordening Schorvoort. 
Schepen Astrid Wittebolle geeft,  aan de hand van een powerpoint presentatie,  een overzicht 
van hoever de ontwikkelingen binnen Schorvoort staan. Ze drukt erop dat deze ontwikkelingen 
moeten gezien worden over een tijdspanne van 25 à 30 jaar. De principes worden nu 
vastgelegd zodat er een kader  ontstaat waarbinnen een “masterplan” vorm zal krijgen.  Zij geeft 
aan dat er voor Schorvoort gewerkt wordt met een 10-punten plan.  Men kiest voor een mix van 
woningen, zodat er geen buurten/straten zullen zijn met uitsluitend sociale woningbouw. Men wil 
een goede spreiding van mensen en behoeften.  Daarnaast is de Stad is ook bezig met een 
streefbeeldstudie. Hiermee werpen ze een kritische blik op de ontwikkelingen van Schorvoort . 
Zo wordt  o.a.  de ontsluiting  van de wijk bekeken. Er komt voor juli dit jaar een herziening  van 
de gewestwegen. Hopelijk zit de steenweg Diest er ook bij,  wat belangrijk is voor de oversteek 
naar het Stadspark.  
 
Bij  de ontwikkelingen wordt er ook  veel aandacht besteed aan de “doorwaadbaarheid ”  en 
toegankelijkheid van de wijk voor fietsers en voetgangers.  
 
Men zet tevens  in op duurzaamheid. Zo wordt o.a. geprobeerd om  de bewoners in de wijk de 
kans te geven er levenslang  te blijven wonen, hetzij in hun eigen  huis, hetzij is een andere 
vorm van huisvesting.  Daarom worden er binnen Schorvoort verschillende type woningen 
gebouwd. Als het over assistentiewoningen, zorgwoningen, woonzorgcentra,…gaat,  zal er  op  
stadsregionaal niveau (Turnhout, Oud-Turnhout, Vosselaar en Beerse) bekeken worden, waar 
en wat er door bouwheren nog kan gebouwd worden om zo een  kwalitatief en aangepast 
zorgaanbod te realiseren en geen overaanbod. 
 
Bezorgdheid van de SAR: Schorvoort vergrijst snel.  De eerste bewoners van de wijk worden nu 
snel ouder maar kunnen niet terecht in de eigen wijk voor aangepaste huisvesting en eventueel 
zorg.  Op dit moment worden ze “verplicht” hun vertrouwde omgeving te verlaten. Kan er wat 
vaart gezet worden achter de ontwikkelingen?  Een juiste timing voor het realiseren van de 
ontwikkelingen is moeilijk te geven. De Stad heeft niet over alles beslissingsrecht. Ze moet 
rekening houden met diverse overheden en regelgevingen.  Bovendien komt dit project tot 
stand in samenwerking met diverse partners en wordt er veel tijd besteed aan inspraak.  
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Er wordt wel gezocht naar een compromis met de ontwikkelaars zodat zij prioritair willen 
inzetten op aangepaste huisvesting voor senioren om zo de vergrijzing in de wijk op te vangen.  
De klankbordgroep, bestaande uit bewoners en diverse verenigingen van Schorvoort, krijgen op 
regelmatige tijdstippen een terugkoppeling van de evoluties en plannen. Voor  de SAR zit 
Mevrouw Van den Borne als vertegenwoordigster in de klankbordgroep, zij is tevens 
bewoonster van Schorvoort.  
 
Het verloop van dit dossier zal zeker door de SAR worden opgevolgd. 
 
4.Toelichting  Rolmobiel. 
 
Tijdens deze toelichting kregen de leden van de raad een beter zicht op wat nu eigenlijk de 
Rolmobiel is  en hoe deze dienst mee een oplossing kan zijn voor mensen met beperkte 
mobiliteit.  Zij zijn nu 1 jaar bezig en geraken stilaan bij het grote publiek bekend.  Het is echter 
duidelijk dat deze dienst  nooit het afschaffen van de belbussen zal kunnen opvangen. Wel 
biedt het  een extra  mogelijkheid voor sporadisch vervoer voor mensen met een beperkte 
mobiliteit en rolstoelgebruikers. 
 
De seniorenadviesraad wordt gevraagd deze dienst bij de mensen mee bekend te 
maken.(vb.via een perstekstje). Alle aanwezigen ontvingen een ka ftje met meer uitleg en een 
flyer van de rolmobiel. De presentatie vindt u in bijlage. 
Het blijkt wel dat deze vorm van dienstverlening voor sommige mensen te duur is om op 
regelmatige basis te gebruiken, toch alvast duurder dan de belbus. 
Meer inlichtingen kunnen  bekomen worden op hun website www.rolmobiel.be  of via het 
secretariaat van de raad. 
 
Ondertussen zijn de stad Turnhout , Welzijnszorg Kempen en de Provincie Antwerpen samen 
met de Lijn aan het bekijken  op welke manier het wegvallen van de belbussen zou opgevangen 
kunnen worden. We houden de SAR op de hoogte van de evoluties hierin. 
 
Na een korte pauze wordt het tweede deel van de vergadering aangevat. 
 
5.Toelichting voorwaarden en premies bij aanpassing en verbouwing van woning(en). 
 Deze toelichting wordt wegens tijdsgebrek uitgesteld tot de volgende vergadering op maandag 
12 oktober. 
 
6. Projectgroepen. 
6.1. Openbare toiletten en plaspunten. 
Dit project wordt in 3 delen aangepakt. Allereerst is er het aspect van “nieuwe” openbare 
toiletten die in de stad kunnen gebouwd worden. Maar aangezien de nodige budgetten hiervoor 
niet voorhanden zijn, zal men eerst proberen om de bestaande openbare toiletten terug op te 
lijsten en deze, mits eventuele aanvullingen, terug bekend te maken aan de bevolking. In dat 
kader wordt  de bewegwijzering herbekeken. Een derde aspect is dit van de plaspunten.  
 

http://www.rolmobiel.be/
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De Horecazaken zijn niet echt enthousiast over het voorstel om hun zaken te promoten als 
plaspunten, daar zij een overrompeling vrezen van mensen die hun zaak enkel als gratis toilet 
bekijken. Men gaat proberen deze horeca-uitbaters persoonlijk aan te spreken en eventueel een 
afspraak te maken (vb.1 euro kost maar wel met consumptie). Wordt vervolgd. 
 
6.2. Matinees  
We mogen stellen dat dit project positief verloopt. Langzaam aan wordt er door de verschillende 
gezelschappen meer en meer rekening gehouden met de wens van de senioren om ook 
namiddagvoorstellingen te houden.  Als seniorenadviesraad vinden wij dit zeer belangrijk en 
daarom zetten wij mee onze schouders onder een nieuw project namelijk  de theatervoorstelling 
“Wit is altijd schoon”  van Leo Pleysier , gebracht door Sien Eggers op dinsdag 22 september 
2015 om 14.00 uur. Het theatergezelschap speelt speciaal voor onze senioren een extra 
voorstelling. Wij doen dan ook aan u, als lid van de SAR, een warme oproep om uw netwerk 
aan te spreken en op 22 september massaal aanwezig te zijn op deze voorstelling. U kan 
kaarten voor deze voorstelling bekomen via de website van het gezelschap Het Gevolg of via 
telefoonnummer  014/42.63.27 of GSM-nummer 0486/30 00 49. U betaalt 11 euro per kaart. 
Groepen van meer dan 25 personen, betalen 8 euro per kaart. ( Wel vermelden bij de 
bestelling) Een aanrader. De vrijetijdspas kan echter niet gebruikt  worden omdat wij als SAR al 
een korting op de toegangsprijs kregen.  
 
We stellen wel vast dat het programma van de Warande weer weinig voorstellingen voor 
senioren heeft. 
 
6.3. Mobiliteit 
Op 26/06/2015 zal er een overleg zijn tussen mensen van het Stadsbestuur en “Rolmobiel” om 
eventuele verdere samenwerking af te spreken. 
Ondertussen werden de leden van het Schepencollege en gemeenteraadsleden  door het 
Provinciebestuur uitgenodigd op een infomoment in de Warande over de gevolgen en eventuele 
mogelijkheden die de veranderingen binnen “de Lijn” teweegbrengen. 
We wachten op verder resultaat. 
 
7. Varia 
7.1. Binkenpost :  

 het artikel ter promotie van de theatervoorstelling  “Wit is altijd schoon” zal worden 
doorgegeven aan de redactie. (Luc Swerts) 

 het bonnetje voor het gadget (cultuurmarkt) moet  weerom in de Binkenpost geplaatst 
worden. Men vraagt m dit opvallend te maken. In tegenstelling tot vorige jaren zullen 
enkel mensen met een bonnetje het gadget kunnen krijgen. 
Luc zorgt hiervoor. 
 

7.2. Tijlstoet : zoals bij de vorige editie worden er plaatsen voorzien voor senioren en minder   
mobiele  mensen op de markt. Helpers (tot nu toe) : Leysen Annie, Sels Maria, Rosette 
Broeckx). De woonzorgcentra zullen in augustus  door ons aangeschreven worden met de 
vraag hoeveel  plaatsen ze eventueel willen reserveren. 
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7.3. Cultuurmarkt : Het gadget wordt voorgesteld. We spreken af  om dit jaar wat strenger toe 
te zien op de bonnetjes. Geen bonnetje = geen gadget.  
Helpers : Verdick Diane, Geerts Vera, Heyns Leo (vm), Jonghbloet Cinne, Matheussen Marie 
José, Leysen Annie, (Lauwers Maria); 
 
7.4. Knelpuntenwandeling : De eerste knelpuntenwandeling liep door de Vlamingenstraat, 
Heilig Hartstraat en Kruisbergstraat. De knelpunten werden gefotografeerd, genoteerd en in 
verslagvorm doorgegeven aan de dienst wegen, groen en mobiliteit  van de Stad. Eén van de 
knelpunten was dat hagen niet gesnoeid werden en daardoor de doorgang op de stoepen veel 
te smal werd voor rolstoelgebruikers, mensen met rollators en kinderwagens. Dit werd aan de 
dienst preventie doorgegeven die de stadswachten de opdracht hebben gegeven contact op te 
nemen met de bewoners van deze huizen met de vraag hun hagen te snoeien.  
De beperkte financiële ruimte die de Stad heeft laat grote infrastructuurwerken niet toe. 
Aanpassingen aan wegen en stoepen worden daarom zoveel mogelijk meegenomen met reeds 
geplande rioleringswerken. Knelpunten kunnen wel steeds doorgegeven worden aan het 
Stadsbestuur. Zij proberen dan de hoogst noodzakelijke dingen te herstellen. 
 
7.5. Zorgstrategisch plan : Stad, OCMW en de stadsregio werken samen aan een strategisch 
plan ouderenzorg. Het heeft in eerste instantie de bedoeling een goed zicht te krijgen op waar 
senioren in de stadsregio (Turnhout, Oud-Turnhout, Beerse en Vosselaar) wonen, hoe de 
bevolkingsevolutie zich zal doorzetten, welke (zorg)behoeften senioren  hebben, wat er  reeds 
aan voorzieningen en zorg  is en waar de “gaten” nog zitten.  We willen een kader hebben om 
o.a. bouwaanvragen voor zorgvoorzieningen zoals WZC, assitentiewoningen,… te kunnen  
beoordelen om alzo een kwalitatief en aangepast zorgaanbod te realiseren en geen 
overaanbod.  Dit kader zou begin oktober 2015 klaar moeten zijn. Daarnaast zullen we,  in 
samenwerking met de senioren zelf, hun mantelzorgers, de zorgaanbieders en 
projectontwikkelaars, door middel van diverse focusgroepen, een strategisch plan opmaken met 
de doelen die we willen bereiken, wat we  hiervoor moeten  realiseren en op welke manier. 
De focus groep met senioren/mantelzorgers ging reeds door op 11/6. 
 
7.6. vragen :  

 Vanuit het ontmoetingscentrum De Meerloop vraagt men of de SAR mee de organisatie 
op zich wil nemen m.b.t. een infomoment over patiëntenrechten. Deze zou gebracht 
worden door mensen uit Heverlee maar  is vrij duur. 
De raad vraagt zich af of er in Turnhout geen mensen zijn die hetzelfde kunnen 
brengen, bijvoorbeeld binnen de mutualiteiten ? Dit zal verder bekeken worden. 

 Heeft er iemand van de Algemene vergadering interesse om het Cultuurforum op te 
volgen? 
Er is echter nog wat onduidelijkheid wat er precies kan en verwacht wordt.  
Annie neemt contact op met Nico Verhoeven om te informeren. 

 Het “Bezemklokje” vraagt naar huwelijksfoto’s waar mogelijk de “reuzen” opstaan. 

 Er wordt nogmaals aandacht gevraagd voor de filmvoorstellingen van MOOV. 
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7.7.Vergaderdata SAR 2015-2016  
 

Algemene Vergadering Dagelijks Bestuur 

12/10/2015 14/09/2015 

14/12/2015 09/11/2015 

21/03/2016 11/01/2016 

13/06/2016. 22/02/2016 

 18/04/2016 

 23/05/2016 

  

 
Hierna sloot de voorzitster deze goed gevulde Algemene Vergadering. 
 


